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Zowel door inwoners als ook door de veermannen zijn wij er op geattendeerd dat de verkeerssituatie 
rondom het veer verre van optimaal is. Vooral vanuit de Beeselse kant zorgt dit vaak voor problemen 
omdat dan de opstelstrook niet gebruikt wordt. In het donker is deze situatie nog erger doordat een en 
ander niet voldoende verlicht is. Vooral voor de fietsers die door het foute manoeuvreren van auto's in 
de knel komen, levert dit vaak gevaarlijke situaties op. We vragen een reactie van de 
portefeuillehouder of dit probleem met extra borden/pijlen en verlichting opgelost kan worden. 
 


